

金融、法律及商業顧問服務

Financial, Legal and Business Consulting Services



銅獎
Bronze Award



瑞信

Credit Suisse (Hong Kong) Limited

瑞信在香港設有專責可持續發展及公益事務的團隊。2012年，公司義工投入了超過1400小時參與社區環保活動。我們與世界自然基金會在本地和地區事務方面緊密合作，積極支持有關生態平衡和可持續發展的活動，繼續努力開展全球碳中和活動。

Credit Suisse (Hong Kong) Limited has dedicated Sustainability and Community Investment teams in Hong Kong. We enabled over 1,400 hours of staff external environmental volunteering in 2012. Enjoying a close partnership with WWF locally and across the region, we support programmes related to eco-balance and sustainability and will continue our efforts in global carbon neutrality.



每週我們把超過100公斤廚餘和咖啡機殘留物堆成混合肥料。
Every week we compost over 100kg of food waste and coffee machine residue.



員工食堂未賣出的食品會捐贈給慈善機構。
Unsold food from the staff canteen is donated to charity.



員工使用公司提供的個人互聯網碳足跡監控系統。
Our company provides an internet-based carbon footprint monitor system for staff for their personal use.



員工及其家屬在大嶼山參加由瑞信與Ark Eden合辦生態活動。
Eco-activities for staff and their families with Ark Eden on Lantau.